

DIRECTIONS FOR USE

Apply only as directed.

General Turfgrass Maintenance and Recovery: Apply Genesis Rx 5-7-5 directly to turfgrass at an application rate of 7.32 kg/100 m² (15 lbs/1000 sq. ft.). Apply to dry turf and water in thoroughly following application.

AERIFICATION

Genesis Rx 5-7-5 is recommended for application following your normal aerification program. Typical application rates range from 2.44-9.76 kg/100 m² (5-20 lbs/ 1000 sq. ft.). Product may be broadcast applied and placed into aerification holes via drag mat or broadcast applied in conjunction with sand topdressing.

SEED ESTABLISHMENT

Apply in conjunction with seed at the time of turfgrass establishment. Recommended rates range from 2.44-14.64 kg/100 m² (5-30 lbs/1000 sq ft) depending on turfgrass species and desired nutrient delivery rate.

SOD ESTABLISHMENT

For best results split the application into two parts. Apply half the rate to prepared soil prior to laying the sod and follow with a broadcast application over the top of the new sod with the remainder of the rate. Recommended rates range from 4.88-14.64 kg/100 m² (10-30 lbs/1000 sq ft) depending on turfgrass species and desired nutrient delivery rate.

SOIL/USGA SPECIFIED MEDIA AMENDMENT

Genesis Rx 5-7-5 may be applied directly to your USGA or native soil mixture during construction and prior to establishment. We recommend a soil test prior to calculating media mixing ratios to determine the amount of Genesis Rx 5-7-5 needed.

Application Rates:

2.44 - 9.76 kg/100 m² (5.00 - 20.00 lbs/1,000 sq. ft.)
Apply at the rate for the amount of Nitrogen desired.

Use Rate kg/100 m ²	Nitrogen kg/100 m ²	Use Rate lbs/1,000 sq. ft.	Nitrogen lbs/1,000 sq. ft.	20 kg bag treats	20 kg bag treats
2.44	0.12	5.00	0.25	820 m ²	8,200 sq. ft.
4.88	0.24	10.00	0.50	410 m ²	4,410 sq. ft.
7.32	0.37	15.00	0.75	270 m ²	2,940 sq. ft.
9.76	0.49	20.00	1.00	200 m ²	2,205 sq. ft.



WARNING
CAUSES SERIOUS EYE IRRITATION.
CAUSES SKIN AND RESPIRATORY IRRITATION.

PRECAUTIONARY STATEMENT

- Wear protective gloves and clothing
- Remove contaminated clothing and wash before reuse
- Do not breath dusts
- Use only outdoors or in well-ventilated area
- Call poison control or seek medical attention if you feel unwell
- Wash thoroughly after handling
- Do not eat, drink or smoke when using this product

FIRST AID MEASURES

- If inhaled: Move to fresh air and keep comfortable, call POISON CENTER or doctor if unwell.
- If on skin: Wash affected area with soap and water seek medical attention if irritation persists. Wash contaminated clothing before re-use.
- If in the eyes: Immediately flush with water for 15-20 minutes, remove contact lenses if present and easy to do - continue rinsing. Seek medical attention if irritation persists.
- If swallowed: Rinse mouth. DO NOT INDUCE VOMITING unless directed by a medical professional. Seek medical attention if unwell.

GUARANTEED ANALYSIS

Total Nitrogen (N)	5.00%
1.86% Ammoniacal Nitrogen	
1.05% Urea Nitrogen	
0.86% Water Insoluble Nitrogen	
1.23% Other Water Soluble Nitrogen	
Available Phosphate (P ₂ O ₅)	7.00%
Soluble Potash (K ₂ O)	5.00%
Calcium (Ca)	3.50%
Magnesium (Mg)	3.10%
0.65% Water Soluble Magnesium (Mg)	
Sulfur (S)	6.40%
6.40% Combined Sulfur (S)	
Copper (Cu)	0.05%
Iron (Fe)	0.90%
0.06% Water Soluble Iron (Fe)	
Manganese (M)	0.50%
0.25% Water Soluble Manganese (Mn)	

Derived from: urea, methylene ureas, monoammonium phosphate, ammonium sulfate, potassium sulfate, sulfate of potash magnesia, manganese sulfate, calcium sulfate, cupric sulfate, cupric oxy sulfate, ferrous sulfate, ferric oxy sulfate, magnesium sulfate, magnesium oxy sulfate, manganese sulfate, manganous oxy sulfate, magnesium ammonium phosphate hexa-hydrate, and mined gypsum.

Storage and Use:

Store in a clean, dry place.
Reseal opened bag by folding top down and securing.
Use only clean, dry spreaders.
Do not leave unused product in spreaders.

IMPORTANT: READ BEFORE USE:

Read the entire Directions for Use and the Warranty Disclaimer and Limitation of Liability before using this product. If terms are not acceptable, return the unopened product container at once. By using this product, user or Buyer accepts the following Warranty Disclaimer and Limitation of Liability:

WARRANTY DISCLAIMER and LIMITATION OF LIABILITY:

Manufacturer warrants that this product conforms to the chemical description on the label and is reasonably fit for the purposes stated on the label when used in strict accordance with the directions. Manufacturer makes NO OTHER EXPRESS OR IMPLIED WARRANTY OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. To the extent consistent with applicable law, it is Manufacturer's intent to LIMIT ANY LIABILITY FOR SPECIAL, CONSEQUENTIAL OR INCIDENTAL ECONOMIC DAMAGES to refund of purchase price or replacement of product, at Buyer's choice. To the extent consistent with applicable law, Manufacturer DISCLAIMS ANY LIABILITY FOR COMPENSATORY OR OTHER DAMAGES ARISING OUT OF ANY USE CONTRARY TO LABEL DIRECTIONS. Use contrary to label directions is not permitted.

LEGAL RIGHTS:

THIS LIMITED WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS; YOU MAY HAVE OTHER RIGHTS THAT VARY FROM STATE/PROVINCE/JURISDICTION TO STATE/PROVINCE/JURISDICTION.

Product of USA

The Andersons logo is a registered trademark of The Andersons, Inc.; Genesis is a trademark of The Andersons, Inc.

Suggested Spreader Settings						
Suggested spreader settings are not intended to replace calibration. Please calibrate your spreader prior to applying product.						
SPREADER	GROUND SPEED	WIDTH OF COVERAGE	2.44 kg/100m ² 5.0 lbs/1,000 sq. ft.	4.88 kg/100m ² 10.0 lbs/1,000 sq. ft.	7.32 kg/100m ² 15.0 lbs/1,000 sq. ft.	9.76 kg/100m ² 20.0 lbs/1,000 sq. ft.
Andersons Model 2000 / AccuPro 2000 (cone 4); Andersons 2000 SR / SR-2000 (cone 4)	4.8 km/hr (3 mph)	3.0 m (10 feet)	K 1/2	O 1/2	S 1/2	W 1/2
Andersons SSD/SS-2 Drop	4.8 km/hr (3 mph)	Overlap wheels	4 1/2	6 1/2	8 1/2	10 1/2
Scotts R-8, R-8A (cone 4)	4.8 km/hr (3 mph)	3.0 m (10 feet)	J	N	R	V

Manufactured by:
The Andersons Lawn Fertilizer Division, Inc.
P. O. Box 119
Maumee, OH 43537
USA



Net Weight 20 kg (44.1 lbs.)

APPC5HUM4

C19

MODE D'EMPLOI

Appliquer uniquement tel qu'indiqué.

Entretien et récupération du gazon d'ordre général : Appliquer Genesis Rx 5-7-5 directement sur le gazon à un taux d'application de 7,32 kg/100 m² (15 lb/1 000 pi²). Appliquer sur du gazon sec et arroser bien après l'application.

AÉRATION

Il est recommandé d'appliquer Genesis Rx 5-7-5 près le programma d'aération normal. Les taux d'application types vont de 2,44 à 9,76 kg/100 m² (5-20 lb/1 000 pi²). Le produit peut être appliqué à la volée et placé dans les trous d'aération via un tapis de métal ou appliqué à la volée en conjonction avec l'épandage de sable.

ÉTABLISSEMENT DES SEMENCES

Appliquer en conjonction avec les semences au moment de l'établissement du gazon. Les taux recommandés vont de 2,44 à 14,64 kg/100 m² (5-30 lb/1 000 pi²) en fonction des espèces de gazon et du taux de l'apport d'éléments nutritifs désiré.

ÉTABLISSEMENT DU GAZON EN PLAQUES

Pour les meilleurs résultats, diviser l'application en deux parties. Appliquer la moitié du taux sur le sol préparé avant d'étaler le gazon en plaques et suivre par une application à la volée sur le nouveau gazon en plaques avec le reste du taux. Les taux recommandés vont de 4,88 à 14,64 kg/100 m² (10-30 lb/1 000 pi²) en fonction des espèces de gazon et du taux de l'apport d'éléments nutritifs désiré.

AMENDEMENT DES MÉDIAS SPÉCIFIÉS SOL/USGA

Genesis Rx 5-7-5 peut être appliqué directement sur la mixture de sol USGA ou natif pendant la construction et avant l'établissement. Il est recommandé d'effectuer une analyse du sol avant de calculer les taux de mélange des médias pour déterminer la quantité de Genesis Rx 5-7-5 nécessaire.

Taux d'application :

2,44 - 9,76 kg/100 m² (5,00 - 20,00 lbs/1 000 pi²)

Appliquer au taux requis pour la quantité d'azote souhaitée.

Taux d'utilisation kg/100 m ²	Azote kg/100 m ²	Taux d'utilisation lbs/1 000 pi ²	Azote lbs/1 000 pi ²	Sac de 20 kg traite	Sac de 20 kg traite
2,44	0,12	5,00	0,25	820 m ²	8,200 sq. ft.
4,88	0,24	10,00	0,50	410 m ²	4,410 sq. ft.
7,32	0,37	15,00	0,75	270 m ²	2,940 sq. ft.
9,76	0,49	20,00	1,00	200 m ²	2,205 sq. ft.



AVERTISSEMENT
PROVOQUER UNE GRAVE IRRITATION OCULAIRES.
PROVOQUE D'UNE IRRITATION DE LA PEAU ET DES VOIES
RESPIRATOIRES.

MISES EN GARDE

- Porter des gants protecteurs/vêtement de protection
- Enlever les vêtements contaminés et laver les vêtements avant toute réutilisation
- Ne pas respirer les poussières
- Utiliser uniquement à l'extérieur ou dans un endroit bien aéré
- Contacter un centre antipoison ou obtenir un traitement médical en cas de malaise
- Laver abondamment après toute manipulation
- Ne pas manger, boire ou fumer lors de l'utilisation de ce produit

PREMIERS SOINS

En cas d'inhalation : Faire sortir la personne à l'air frais et la maintenir dans une position où elle peut confortablement respirer, contacter un centre antipoison/médecin en cas de malaise.

En cas de contact avec la peau : Laver la zone contaminée au savon et à l'eau, obtenir un traitement médical si l'irritation persiste. Laver tout vêtement contaminé avant réutilisation

En cas de contact avec les yeux : Immédiatement rincer les yeux abondamment avec l'eau pendant 15 à 20 minutes, retirer les verres de contact, le cas échéant, et si cela est facile à accomplir. Continuer à rincer. Appeler un médecin si l'irritation persiste.

En cas d'ingestion : Se rincer la bouche. NE PAS PROVOQUER DE VOMISSEMENT à moins d'en avoir reçu l'ordre par du personnel médical. Obtenir un traitement médical en cas de malaise.

Réglages d'épanduse recommandés						
Les réglages d'épanduse recommandés ne sont pas prévus pour remplacer le calibrage. Calibrer l'épanduse avant toute application du produit.						
ÉPANDEUSE	VITESSE D'AVANCEMENT	LARGEUR DE COUVERTURE	2,44 kg/100m ² (5,0 lbs/1 000 pi ²)	4,88 kg/100m ² (10,0 lbs/1 000 pi ²)	7,32 kg/100m ² (15,0 lbs/1 000 pi ²)	9,76 kg/100m ² (20,0 lbs/1 000 pi ²)
Andersons Modèle 2000 / AccuPro 2000 (cône 4); Andersons 2000 SR/ SR-2000 (cône 4)	4,8 km/h (3 mph)	3,0 m (10 pieds)	K 1/2	O 1/2	S 1/2	W 1/2
Andersons SSD/SS-2 Drop	4,8 km/h (3 mph)	Chevauchement roues	4 1/2	6 1/2	8 1/2	10 1/2
Scotts R-8, R-8A (cône 4)	4,8 km/h (3 mph)	3,0 m (10 pieds)	J	N	R	V

Fabriqué par :
The Andersons Lawn Fertilizer Division, Inc.
P. O. Box 119
Maumee, OH 43537
Etats-Unis



Poids net 20 kg (44,1 lbs)

APPC5HUM4

C19

ANALYSE GARANTIE

Azote totale (N)	5.00%
1.86% Azote ammoniacal	
1.05% Azote uréique	
0.86% Azote insoluble dans l'eau	
1.23% Autre azote soluble dans l'eau	
Phosphate disponible (P ₂ O ₅)	7.00%
Potasse soluble (K ₂ O)	5.00%
Calcium (Ca)	3.50%
Magnésium (Mg)	3.10%
0.65 % magnésium soluble dans l'eau (Mg)	
Soufre (S)	6.40%
6.40 % Soufre combiné (S)	
Cuivre (Cu)	0.05%
Fer (Fe)	0.90%
0.06 % fer soluble dans l'eau (Fe)	
Manganèse (M)	0.50%
0.25 % manganèse soluble dans l'eau (Mn)	

Dérivé de : urée, méthylène-urées, phosphate de mono-ammonium, sulfate d'ammonium, sulfate de potassium, sulfate de potassium et magnésium, sulfate de manganèse, sulfate de calcium, sulfate cuivrique, oxy sulfate cuivrique, sulfate ferreux, oxy sulfate ferreux, sulfate de magnésium, oxy sulfate de magnésium, sulfate de manganèse, oxy sulfate de manganèse, phosphate d'ammonium-magnésium hexa-hydrate et gypse naturel.

ENTREPOSAGE ET UTILISATION:

Entreposer dans un endroit propre et sec.

Refermer hermétiquement le sac ouvert en repliant le haut et en sécurisant.

Utiliser uniquement des épanduses propres et sèches.

Ne pas laisser de produit non utilisé dans les épanduses.

IMPORTANT : À LIRE AVANT UTILISATION:

Lire le Mode d'emploi dans son intégralité ainsi que les Avertissement de garantie et Limitation de responsabilité avant d'utiliser ce produit. Si les modalités ne sont pas acceptables, retourner immédiatement le conteneur du produit non ouvert. En utilisant le produit, l'utilisateur ou l'acheteur accepte de respecter les Avertissement de garantie et Limitation de responsabilité suivants:

AVERTISSEMENT DE GARANTIE et LIMITATION DE RESPONSABILITÉ:

Le fabricant garantit que ce produit est conforme à la description chimique sur l'étiquette et qu'il est raisonnablement adapté aux usages prévus indiqués sur l'étiquette lorsqu'il est utilisé en stricte conformité avec le mode d'emploi. Le fabricant NE FAIT AUCUNE GARANTIE EXPRESSE OU IMPLICITE DE QUALITÉ MARCHANDE NI D'ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER. Dans la mesure conforme à la loi, le fabricant souhaite LIMITER TOUTE RESPONSABILITÉ DE DOMMAGES SPÉCIAUX, CONSÉCUTIFS OU ACCESSOIRES ÉCONOMIQUES au remboursement du prix d'achat ou au remplacement du produit, au choix de l'acheteur. Dans la mesure conforme à la loi, le fabricant DÉCLINE TOUTE RESPONSABILITÉ QUANT AUX DOMMAGES-INTÉRÊTS COMPENSATOIRES OU AUTRES SOULEVÉS PAR TOUT EMPLOI CONTRAIRE AU MODE D'EMPLOI SUR L'ÉTIQUETTE. Tout emploi contraire au mode d'emploi sur l'étiquette est strictement interdit.

DROITS JURIDIQUES:

LA PRÉSENTE GARANTIE VOUS OFFRE DES DROITS JURIDIQUES SPÉCIFIQUES ; IL SE PEUT QUE VOUS AYEZ D'AUTRES DROITS QUI VARIENT D'UNE JURISDICTION À UNE AUTRE.

Produit des États-Unis

Le logo Andersons est une marque déposée de The Andersons, Inc. ; Genesis est une marque de The Andersons, Inc.